

Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll Styrelsesammanträde 3

Tid 2011-11-10, kl 18.00-20.00

Plats: J A Wettergrens gata 5

Närvarande: Tobias Törnqvist (ordförande), Ronny Terbrant, Jan Andersson, Sonia Linusson, Marianne Löfgren, Lillemor Hagberg, Mabel Leman, Björn Andersson (punkt 3)

1. Mötets öppnande

Ordföranden förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

2. Fastställande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Tävlingsledareutbildning

Björn Andersson kommer att hålla utbildning i Ruter (en dag) och TL steg ett (en och en halv dag) efter nyår. Kostnad för utbildningarna kommer att vara 200 per deltagare per utbildning.

Björn informerar klubbarna om datum och priser.

Lillemor Hagberg menade att det finns flera personer bland nya spelare som är intresserade av att vara funktionärer. Ett första steg är att de får information om hur vad det innebär att vara tävlingsledare. Björn kommer att erbjuda dem det.

4. Val av justeringsman

Mabel Leman valdes till justeringsman.

5. Godkännande av föregående mötes protokoll

Föregående mötes protokoll godkändes.

6. Genomgång åtgärdslistan

Svingeln har betalat hyran.

Första-hjälpen box inköpt.

Västrafik kontaktad angående hållplats för flexlinjen.

Oskrivna deklARATIONER finns utlagda.

Den asfalterade gångvägen i nordvästra hörnet kommer att åtgärdas till våren.

Brevlåda inköpt: Den ska hängas upp utanför entrén.

Klubbarnas hyllor är uppmärka och klubbarna informerade.

Platzer har blivit informerade om att GBF vill hyra arkivutrymme. De återkommer.

I stället för att tacka de som hjälpt till med flytten på hemsidan beslutade styrelsen att bjuda in dem till en fest kombinerat med bridgetävling. Marianne Löfgren pratar med Peter Modh om lämpligt datum.

Utbildning av tävlingsledare ordnas enligt punkt tre ovan.

Cykelställ där cyklarna går att låsa fast är ordnade.

7. Ekonomisk rapport

Ekonomisk rapport lämnades. Ekonomin är stabil. Likvida medel finns.

8. Inkomna skrivelser

En medlem har skrivit och frågat om hon på grund av allergi inte kan spela i de nya lokalerna och därför vill prova att spela vid ett bord i fönstersmygen till vänster i entrén innan cafét.

Styrelsen avslog begäran av flera anledningar. Bland annat för att temperaturen är låg i trapphuset och att det därför finns en oro för att det skulle bli mycket klagomål på arrangemanget om motsåndarna tvingades att spela utanför lokalen. Däremot erbjuder styrelsen att prova annat utrymme i GBF's lokaler om medlemmen tror att det kan fungera där, t.ex. mötesrummet eller cafeterian. Roger Wiklund har hört av sig därför att FSB vill ha styrelsemöte i GBF's lokaler 15 februari.

Styrelsen biföll begäran.

9. Övriga frågor

Mabel Leman sa att det har förekommit stölder av kläder.

Styrelsen gav lokalgruppen uppdrag att köpa in tre stycken klädhängare att placera i L-rummet.

Marianne Löfgren informerade om diskussion om servering av vatten som varit bland medlemmar.

Överenskommet med cafét är att de kommer att servera vatten till de som handlar i cafét men det kommer inte att finnas karaffer utställda i lokalen.

10. Nästa möte

8 december kl 18.00 i Bridgens Hus.

11. Mötets avslutande

Ordförande förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Jan Andersson

Mabel Leman

